

WeLab Bank iPhone 14 Pro 智動投資大抽獎 推廣活動得獎者名單 Winner Announcement of WeLab Bank "iPhone 14 Pro Lucky Draw" Campaign

多謝大家踴躍參與我哋嘅 iPhone 14 Pro 智動投資大抽獎推廣活動!以下得獎者於 2022 年 9 月 15 日至 2022 年 9 月 23 日(香港時間 2:59PM)(包括首尾兩日)用 GoWealth 投資最少 HKD 5,000*,而每位 得獎者可從本活動獲得 iPhone 14 Pro (128GB) 一部 ! 相關獎賞會喺 2022 年 11 月 15 日或之前郵寄至你於 WeLab Bank 所登記的地址。

*受條款及細則約束,詳情請按此。

Thank you for your participation in our iPhone 14 Pro Lucky Draw Campaign! The following winners are entitled to one iPhone 14 Pro (128GB) * for successfully invested HKD5,000 or more in GoWealth within Campaign Period from 15 September 2022 to 23 September 2022 (Hong Kong Time 2:59PM) (both dates inclusive). The prize will be mailed to your address registered with WeLab Bank on or before 15 November 2022.

*T&Cs apply, please click HERE to learn more.

a es appry, preuse enek <u>merre</u> to rearri more.		
	得獎者姓名	得獎者電話號碼(頭4位數字)
	Name of winner	Mobile number of winner (First 4-digit)
1.	YU, W*** K***	9842
2.	CHOI, L** K***	6502
3.	LUNG, C*** T***	5126

除咗喺呢度公佈之外,我哋亦會以電郵或手機短訊發送中獎通知予相關得獎者的 WeLab Bank 賬戶連結之電郵地址及手機號碼。

Apart from announcing in here, a notification email or SMS will be sent to the respective winner via his/her latest email address registered with us and mobile phone number linked with WeLab Bank account.